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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Figyelembe veszi a kormány a Magyar Mérnöki 
Kamara akkumulátorgyárakkal kapcsolatos környezetvédelmi engedélyezési iránymutatását?
– II. " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban  K/3530.  számon  írásbeli  kérdéssel  fordultam Önhöz,  amelyben  arra  szerettem volna
választ  kapni,  hogy  figyelembe  veszi-e  a  kormány  a  Magyar  Mérnöki  Kamara
akkumulátorgyárakkal kapcsolatos környezetvédelmi engedélyezési iránymutatását. Mivel a feltett,
konkrét kérdéseimre nem sikerült választ kapnom, ismét Önhöz fordulok:

Február  25-én  a  Magyar  Mérnöki  Kamara  közleményt  adott  ki  arról,  hogy  készítettek  egy
iránymutatást  a  lítium-ion  akkumulátor  gyártási  technológiák  környezetvédelmi  engedélyezési
dokumentációinak elkészítéséhez.

Ebben  a  közleményben  felhívták  arra  a  súlyos  hiányosságra  a  figyelmet,  miszerint  a  Nemzeti
Akkumulátor Iparági Stratégiához nem készült stratégiai környezeti vizsgálat, amely iránymutatást
adhatott volna a hatásvizsgálatokat készítő szakértőknek és a hatóságoknak. Ennek következtében
„nem alakult ki egységes és jó gyakorlat sem az engedélyezési dokumentációk készítésére, sem az
engedélyezési eljárások lefolytatására”, ami azt eredményezi, hogy a dokumentációk pontatlanok,
nem kellően átfogóak „így a tevékenységek környezeti hatásainak megítélése sem lehetett kellően
megalapozott”.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Elkészült a Magyar Mérnöki Kamara által is hiányolt stratégiai környezeti vizsgálat? Amennyiben
igen, hol lehet azt teljes terjedelmében megismerni?

• Amennyiben nem készült el a stratégiai környezeti vizsgálat, mi volt ennek a mulasztásnak az
oka?



• Figyelembe veszi a kormány a Magyar Mérnöki Kamara iránymutatásait a fent említett témában?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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